
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 14/01/2022 
 
Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Διαχρονική αδιαφορία Δήμου ως προς τη διάνοιξη προβλεπόμενης 

οδού» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως ενημέρωσης κατοίκων Δήμου Κορδελιού - Ευόσμου, επί χρόνια ο Δήμος 
Κορδελιού - Ευόσμου, αν και στο παρελθόν διατεινόταν και δεσμευόταν ως προοπτική 
την επέκταση οδού εντός ορίων του, δεν έχει προβεί στη διάνοιξη - προέκταση 
συγκεκριμένου δρόμου. Συγκεκριμένα, αναφορά γίνεται για την οδό Λυσικράτης 
(σήμερα αδιέξοδος οδός), η οποία θα προεκτεινόταν και θα συνδεόταν με παρακείμενο 
οδό, ως επιλογή θεωρούταν η οδός Φαιστού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Υφίσταται προοπτική το άμεσο χρονικό διάστημα ο Δήμος Κορδελιού - Ευόσμου να 
διανοίξει και να συνδέσει με παρακείμενο δρόμο την αναφερόμενη οδό κι αν ναι, με ποια 
σχεδιάζεται να συνδεθεί και πότε; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
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